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关于我们
About Us

征和 - 链系统技术领导者

青岛征和工业股份有限公司，创业于 1987 年。创建以来，公司从小到大，从弱到强，始终保持高速、 健康的发展，目前，

征和已成为中国链传动行业首家 A 股上市公司、国家认定企业技术中心、国家技术创新示范企业、国家高新技术企业、

国家制造业单项冠军示范企业和国家工信部专精特新“小巨人”企业。在工业自动化链传动系统、发动机链系统、车

辆链条等领域，征和已成为行业领军企业。2022 年，征和产品为昆船、新松、青岛软控、沈飞、信源、海尔、中通等

上百家知名厂家配套 ；车辆链系统已为本田、铃木、 雅马哈、宝马、大长江、比亚乔、本田技研、吉利、比亚迪、江铃

福特等五十多家企业提供产品和技术服务 ；农机链系统为 CLAAS、雷沃、爱科、迪尔、巨明等行业知名厂家配套。目前，

征和公司主导产品已达国际先进水平，承担多项国家级重大科研项目，并制修定了 24 项国家或行业标准，获得 220 

余项国家发明和新型专利，为行业的技术进步起到了引领和指导作用。
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独特的刀头与木头
契合角度设计技术

独特的硬铬耐磨锋
利技术

独特的销轴渗铬钒
不拉伸技术

Unique  technology of design 
for cutter fitting wood angle

Unique technology of Chrome 
Plating for wear-resistant and 
sharpening

Unique technology of Cr-V 
Permeating for rivet non-
stretching

独特工艺
Unique Craftsmanship

提示：所有资料源自公司2023年6月数据，   如有变动不再告知，请消费者谨慎参考。

青岛征和工业股份有限公司
地址：中国青岛平度市香港路112号

电话:  18765201882

QINGDAO CHOHO INDUSTRIAL CO.,LTD.

Add: No.112 Hongkong Road,Pingdu, Qingdao City, 266700 China.

Tel/ Fax: 86-18765201882

http://www.chohogroup.com

征和链传动有限公司 征和发动机链系统工厂 征和工业自动化部件工厂

征和总部 征和上海中心 征和青岛中心
CHOHO Headquarters CHOHO Shanghai CHOHO Qingdao

Qingdao Choho Chain Transmission Co.,Ltd. Engine Chain System Factory Industrial Automation Component Factory

征和工业（浙江）有限公司

征和泰国工厂
CHOHO Thailand Factory

Qingdao Choho  Industrial Co., Ltd.

CHOHO, Chain Transmission Technology Leader
Qingdao CHOHO Industrial Co., Ltd was founded in 1987. Since its establishment, the company has grown from small to large, weak to vigorous, 

and has maintained high-speed healthy development. At present, CHOHO has become the first A-share listed company in the Chinese chain 

transmission industry, the national certified enterprise technology center, the national technology innovation demonstration enterprise, the national 

high-tech enterprise, the national manufacturing individual champion demonstration enterprise, and The Ministry of Industry and Information 

Technology ecognized new, specialized "Little Giant" enterprises. CHOHO has become the industry leader In industrial automation chain 

transmission and engine chain systems, vehicle chain, and other fields. In 2022, CHOHO's products supported over 100 well-known 

manufacturers such as KESC, SIASUN, MESNAC, AVIC, SIWUN, Haier, ZTO, and many others. The vehicle chain system has provided products 

and technical services to more than 50 enterprises, including Honda, Suzuki, Yamaha, BMW, Dachangjiang, Piaggio, Honda Technology 

Research, Geely, BYD, and Jiangling Ford. The agricultural chain system supportswell-known manufacturers in CLAAS, LOVOL, AGCO, JOHN 

DEERE, GIMIG, and others.Now, CHOHO's leading product has reached the advanced international level. CHOHO is responsible for several 

nationally significant research and development projects, has amended 24 national or industrial standards, and obtained morethan 220 national 

inventions and new model patents.CHOHO has performed the role of leading and instructing in the technology development of this industry.

SAW CHAIN



产品系列
Products Series

3/8"LP

电链锯、高枝锯、小排量汽油锯 / Electric chainsaw、pole chainsaw、 low emission chainsaw

规格
Gauge

刀刃类型
Cutter Type

刀头截面
Cutter end View

排量
Emission

适用导板的尺寸
Guide bar length

.050/1.3mm
圆角

Micro Chisel

通用型，切割快
Common model,cutting quickly

≦42CC ≦18 inch

3/8"P

适用中大功率的汽油锯 / Medium and high power gasoline saw

专业工具，适用大批次砍伐，砍伐高速，精准
Professional tool, suitable for large-scale logging with high speed and precision cutting

.404"

适用大功率的汽油锯 / High power gasoline saw

规格
Gauge

刀刃类型
Cutter Type

刀头截面
Cutter end View

排量
Emission

适用导板的尺寸
Guide bar length

.063/1.6mm
半圆角

Semi Chiesle

专业型，搭配大排量油锯使用，工作效率高
Professional tool, paired with high emission chainsaw with high work efficiency

≧65CC ≧20inch

规格
Gauge

刀刃类型
Cutter Type

刀头截面
Cutter end View

排量
Emission

适用导板的尺寸
Guide bar length

.050/1.3mm  

.058/1.5mm

.063/1.6mm

直角
Full Chisel

50CC~100CC 16~36 inch

.325"

适用于汽油锯 / Gasoline chainsaw

规格
Gauge

刀刃类型
Cutter Type

刀头截面
Cutter end View

排量
Emission

适用导板的尺寸
Guide bar length

.050/1.3mm  

.058/1.5mm

.063/1.6mm

直角
Full Chisel

适用一切森林作业，省力，砍伐效率高
Suitable for all forest operations, labor-saving, and high logging efficiency

38CC~62CC 13~22 inch
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.325"

适用于汽油锯 / Gasoline chainsaw

规格
Gauge

刀刃类型
Cutter Type

刀头截面
Cutter end View

排量
Emission

适用导板的尺寸
Guide bar length

.050/1.3mm  

.058/1.5mm

.063/1.6mm

圆角
Micro Chisel

适用一切森林作业，省力，砍伐效率高
Suitable for all forest operations, labor-saving, and high logging efficiency

38CC~62CC 13~22 inch
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核心优势
Core Strengths

* 反脆弱：在面对压力和困难时，能有效的帮我们解决问题
Antifragility: Can effectively help us solve problems when facing pressure and difficulties.

CHOHO anti-weakness saw chain

征 和反脆弱锯链*

6S6S

长效润滑
Long lasting 

lubrication

锋利速切
Sharp of cutting 

quick

降低反弹
Reduce kickback

强力抗拉
Strong tensile

不卡木屑
Non jamming 

of sawdust

更易磨锉
easier to grinding

征和特殊配方钢材
Choho specific steel material

德国进口定制钢带，铬钒镀层精准配比，优化锯链的硬度和锋利度兼具良好韧性和抗腐蚀性
Steel strip imported from German with precise ratio of chromium and vanadium coating, which optimized the 

hardness and sharpness of saw chain, and combined toughness with corrosion resistance.

3/8 3/8

25 2525


